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ACTA DE REUNIÓ DE COORDINADORS DEL CURS 2023-24 
 
Acta 02                           04/10/23 
 
Assistència 

Per part de les escoles: 
Assistència 

Escola Pinetons; Erica Andreo, Coordinadora 
Escola Ginesta; Monica Galdeano, Presidenta. Veronica Torres, Secretaria.  
Escola Tatché; Sandra Uroz, Vocal Esports AMPA.  
Escola Clavé; Adrià i Gerard Jordana, Coordinadors 
Escola Escursell; Mª del Carmen Martinez, Voluntària  
Club Bàsquet Ripollet; Marc Perez, Secretari 
INS Lluis Companys; Juan Antonio Dongil, Coordinador 
AVV.Tiana; Juan Antonio Dongil, Coordinador 
INS Can Mas; Tamara Carmona, Representant AMPA. 
 

Absència: Escola Tiana, Escola Gassó, Escola San Juan, Escola St. Gabriel, INS P. Ausit.  
 
Per part del departament d’esports de l’Ajuntament: 

Assistents: Luis Montalvo, Alberto Muñoz i Josep Miquel; tècnics esportius i Manel Martinez, Regidor 
d’Esports. 
  
 
1.- APROVACIÓ ACTA ANTERIOR 
 
S’aprova l’acta anterior corresponent a la reunió del dia 13/09/23 sense fer constar cap esmena. 
 
2.–PRESENTACIÓ REGIDOR D’ESPORTS 
 
L’Organització fa la presentació del Regidor d’Esports, Manel Martinez, tot demanant disculpes als 
presents per no assistir a la primera reunió de coordinadors ja que no va ser avisat per part tècnica de 
la mateixa. 
 
Manel Martinez, saluda als presents i comenta que està per ajudar i aportar a l’esport escolar. 
 
3.–SITUACIÓ CONSELL-LLICÈNCIES-ESPORTS D’EQUIP 
 
L’Organització informa que aquesta mateixa tarda el Consell ha enviat un mail comunicant que degut al 
cobrament de part de la subvenció del curs passat, es dona per iniciat el curs 23/24.  
 
Informant: 

1) Ja hi ha obert el Zenit per tal de poder tramitar els equips i llicències esportives per aquest curs. 
Per tant, la pòlissa d’assegurances ja està també oberta.  

2) La data d’inscripció d’equips és fins el dimecres 18 d’octubre i que la data prevista d’inici de les 
lligues, el 04 de novembre. 

3) Facilita el preu de les quotes. 
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L’Organització comenta que tota aquesta informació també l’hem enviat al grup de whatssap d’esport 
escolar. Afegint que la data d’inscripció pels equips és una mica flexible, a petició municipal al Consell, 
però que s’ha d’intentar seguir la cronologia marcada per intentar no començar molt tard. 
 
 
4.–ESPORTS INDIVIDUALS 
 
Des de l’Organització recorda que la data límit per enviar el mail a jmiquel@ripollet.cat   és el 
divendres 06/10. Preguntant si es vol ampliar el termini fins el dimecres 11/10 com a màxim. S’acorda 
mantenir les inscripcions fins aquest divendres. Les escoles que ja han enviat el mail son Ginesta i 
Pinetons. 
 
Es recorda-recomana als coordinadors no fer efectiu el pagament de la tramitació de les llicències fins 
que s’hagi superat el període límit d'inscripció i l'Organització confirmi que estant tots admesos (en 
funció de l’oferta i la demanda). Un cop assegurada la plaça, s'haurà de realitzar el pagament de les 
tramitacions, el més aviat possible, per a poder iniciar els entrenaments a finals del mes d’octubre o 
principi de novembre. Sense la llicència degudament tramitada i en regla no es podrà iniciar 
l’entrenament d’esports individuals. 
 
L’Organització recorda als coordinadors/es que els inscrits fora d'aquest termini estaran en llista 
d'espera i no tindran plaça assegurada. Es fa èmfasi en informar degudament a les famílies en aquest 
sentit. La llista d’espera s’ordenarà per ordre d’arribada (dia-hora) d’un mail a jmiquel@ripollet.cat. 
 
L’Organització comunica que aquest curs escolar el Cros Escolar, dins el Cros Vila de Ripollet, 
segurament també serà Cros Comarcal, dimarts tenim reunió amb el Consell per acabar de concretar 
diferents aspectes, i que la data de l’acte serà el diumenge 19 de novembre. Aquest canvi és amb motiu 
que la federació d’atletisme ha modificat dates de les temporades de cros i per afavorir la participació i 
col·laboració de la RUA. Creient, també, que a nivell escolar potser anirà millor que no pas fer-ho just 
passat les vacances de nadal, sobretot de cara a la inscripció i participació. Sandra Uroz, vocal AMPA 
Tatché, comenta que no està d’acord amb el canvi de data. Que aquest trimestre hi ha molta feina de 
començar el curs, inscripcions esport, diferents festes com Castanyada i això comportarà afegir una 
altre tasca. Monica Galdeado, presidenta AMPA Ginesta, pregunta si s’ha de pagar per a participar al 
Cros. L’Organització respon que la participació és gratuïta i que tampoc cal tramitar una llicència 
especifica per l’acte ja que l’Ajuntament contractarà una assegurança d’accidents únicament per aquest 
esdeveniment. Facilitant, així, la participació de tots/es els escolars, tinguin o no llicència esportiva. Per 
últim, s’informa que a la propera reunió de coordinadors/es es facilitarà la Normativa, amb els horaris, 
categories, distàncies, termini inscripció, etc i el Cartell de l’acte. 
 
5.- DOCUMENTACIÓ 
 

♦ Full de Registre d’Entitats  
 

Document imprescindible per garantir una bona comunicació i per a certificar degudament els càrrecs 
de les entitats. Lliurat per mail abans de la reunió el Club bàsquet Ripollet i lliurat a la reunió per les 
escoles Tatché, Pinetons i Clavé. 
 
L’Organització demana que les que manquen per a lliurar-lo ho facin en els propers dies via mail o que 
ho facin, com a màxim, a la propera reunió de coordinadors/es. 
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♦ Full Relació Monitors/es i Col·laboradors del Centre   

Per a facilitar la tasca de control i organització als coordinadors/es i a l’Organització. Document 
imprescindible per obtenir el carnet de monitor del poliesportiu. Es recorda que s’ha de facilitar el nº 
del carnet de monitor, en el cas de tenir-ho, o facilitar fotografia i la fotocòpia del DNI en el cas 
dels/les nous/ves monitors/es que vulguin obtenir-ho. Si el document no està degudament signat i 
segellat no serà vàlid. Lliurat per mail abans de la reunió el Club bàsquet Ripollet i lliurat a la reunió per 
les escoles Pinetons i Clavé. 
 
6.–PRECS I PREGUNTES 
 
L'Organització comunica que la propera reunió de coordinadors serà el dimecres 18/10. En aquesta 
reunió s’haurà de facilitar el full de registre de l’entitat (si no s’ha fet abans per mail), es veurà com 
van les inscripcions, tant dels esports d’equip com les individuals. A més a més, s’informarà, de manera 
detallada del Cros Local Escolar a disputar-se el 19 de novembre. 
 
S’obre el torn de precs i preguntes. 
 
Juan Antonio Dongil, coordinador de l’AA.VV.Tiana, demana a l’Organització se li envii per mail tota la 
documentació lliurada. 
 
Mari Carmen Martinez, voluntària de l’AMPA Escursell, comenta que no tenen monitors/es 
voluntaris/es. L’Organització comenta que per part de l’Ajuntament es pot tornar a fer una “crida” a les 
xarxes socials municipals per captar voluntaris. 
 
Juan Antonio Dongil, coordinador de l’AA.VV.Tiana, informa als presents que la situació al Consell s’ha 
mig arreglat, que han rebut la subvenció de l’any passat però que encara els hi manca per rebre part de 
les subvencions del 2022 i 2021. Afegint que a la reunió dels Consells es va gestionar la contractació 
d’una pòlissa de crèdit. Amb tot, els preus de les llicències s’han pogut mantenir, més o menys, ja que 
hi havia 3 o 4 propostes de preus i algunes bastant més superiors a l’acordada, acceptant la més baixa, 
i assegurant l’esport escolar del proper curs. També cal tenir en consideració que l’Assegurada ha pujat 
la quota de l’assegurança i no s’ha pogut congelar ja que no es tenia la certesa de rebre la totalitat de 
les subvencions. 
 
Monica Galdeano, presidenta de l’AMPA Ginesta, pregunta si aquest curs hi haurà lliga de bàsquet pels 
petits. L’Organització respon que a dia d’avui això no es pot saber, dependre de la inscripció que hi 
hagi, tant a nivell local com comarcal. Que si no sortissin equips suficients es pot mirar si hi ha l’opció 
de jugar en altres Consells. Marc Perez, representant del Club bàsquet Ripollet, veu aquesta possibilitat 
com una solució a la no creació de lligues pròpies comarcals. L’Organització respon que arribat aquest 
punt, hi ha equips escolars que decideixen només entrenar i no jugar els caps de setmana per la 
impossibilitat de garantir que les famílies facin els desplaçaments per anar a jugar. 
 
Monica Galdeano, presidenta de l’AMPA Ginesta, pregunta si un nen de 3r de primària pot jugar amb 
infants de 1r i 2n. Argumenta que aquest infant ja jugava el curs passat amb infants d’aquestes edats. 
L’Organització respon que si hi ha equip de la seva categoria, benjamí, no pot jugar en la categoria 
prebenjami. Només en el cas de no haver equip en la seva categoria s’hauria de sol·licitar al Consell de 
poder jugar en categoria inferior ja que hi ha alguns casos permesos. 
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Monica Galdeano, presidenta de l’AMPA Ginesta, pregunta també un cas al revés, si un infant pot jugar 
en una categoria superior. L’Organització respon que si que es pot i que cal però, complimentar i signar 
per les famílies, entitat i Consell un document on queda reflectit aquest fet. Erica Andreo, coordinadora 
del Pinetons, pregunta si es pot “pujar” puntualment infants a l’equip de categoria superior. 
L’Organització respon que en principi, cadascú ha de jugar en el seu equip i evitar que hi hagi infants 
que juguen en dos equips. Com a norma general, en un principi no es pot, tot i que es pot sol·licitar, per 
escrit i que s’autoritzi per algun partit puntual. 
 
Sandra Uroz, vocal d’Esports de l’AMPA Tatché, comenta que els preus de les llicències que ha facilitat 
el Consell per aquest curs escolars son superiors als preus de la mútua contractada per part de l’AMPA. 
Preguntant si cal fer llicència del Consell o amb la seva pròpia és suficient per a la realització de les 
modalitats esportives individuals on només hi ha entrenaments. L’Organització comenta que ho 
miraran i es contestarà en la propera reunió. 
 
Adrià Jordana, coordinador del Clavé, respecte a la gestió de llicències comenta que tot i el 
funcionament del Consell i la problemàtica amb l’augment continuat de les llicències, l’Ajuntament fa 
molts anys era l’encarregat de fer la tramitació de les llicències i pregunta si no es podria fer així ara. 
L’Organització respon que no es tramitaven les llicències com a tal, això sempre ho ha fet el Consell, 
que eren unes llicències internes que es feien per no tenir que esperar a tenir-les i portar al damunt les 
llicències oficials. Afegint que hi ha una estructura creada i per tal d’estar dins l’estructura 
organitzativa d’esport escolar de la Generalitat, i d’entre d’altres, poder rebre ajuts, participar en 
diferents àmbits competitius, no podem saltar-nos els Consells. Juan Antonio Dongil, coordinador de 
l’AA.VV.Tiana confirma que així és. 
 
Adrià Jordana, coordinador del Clavé, vol reiterar, ja que així ho val dir a la darrera reunió,  aprofitant la 
presència del Regidor d’Esports, que no te cap problema, com a coordinador, en parlar d’esport escolar 
amb el Sr. Manel. Traslladant la problemàtica que veuen a l’esport escolar. 
 
El Regidor d’Esports, Manel Martinez, comenta que esta al disposició de tothom i que qualsevol persona 
que vulgui el telèfon el tindrà per tractar totes les problemàtiques i treballar per fer millores en el 
proper curs. Actualment a nivell de pressupostos ja està tot tancat. 
 
Tamara Carmona, Representant AMPA INS Can Mas, li comenta al Regidor que les instal·lacions estan  
en pèssimes condicions. Sandra Uroz, vocal Esports AMPA Tatché, comenta que la reixa que separa les 
dues pistes està trencada i oxidada. El Regidor, Manel Martinez, comenta que li consta que Educació ja 
està treballant en això. 
 
El Regidor, Manel Martinez, convida als presents a quedar de manera individual per tractar les diferents 
problemàtiques que tenen, posar-se al dia i poder-los ajudar. Obert a rebre idees i que donin la solució 
si la tenen. Afegint que en el seu programa polític ja van deixar palès que intentarien millorar l’esport 
escolar. 
 
Adrià Jordana, coordinador del Clavé, respecte a que ja sortia al seu programa polític la millora de 
l’esport escolar, comenta que llavors s’hauria d’haver començat abans a treballar i no una vegada 
començat el curs escolar. Que ja es porten molts anys amb un mateix missatge. El Regidor, Manel 
Martinez, comenta que ell tot just comença i reitera la idea de posar-se al dia i a la disposició de 
tothom. 
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Per últim el Regidor Manel Martinez, comenta que les entitats federades tenen una gran base i 
pregunta quines actuacions es podrien fer per a enfortit l’esport escolar. Afegint que la figura del 
voluntariat cada cop costa més d’aconseguir i l’Ajuntament no pot garantir aquesta figura. Tamara 
Carmona, Representant AMPA INS Can Mas, comenta que les entitats federades ocupen instal·lacions 
municipals però en canvi estan cobrant a les famílies. 
 
 
 
 
 
 
I no havent més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 20:20 hores 
 
 
 
 
 
 
       
 
       Vist-i-plau      
  
       Josep Miquel                     Carlos Delgado 
           Tècnic Esportiu                     Cap Unitat de Gestió 

Ajuntament de Ripollet                     Ajuntament de Ripollet 
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